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ÚMČ Praha 10

Zápis ze 16 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, které se 
konalo dne 12. 6. 2024, na ÚMČ Praha 10, Vinohradská 169, K806,

od 17 do 18 hodin

Přítomní členové KB: Robert Zrzavecký, Jaroslav Štěpánek, MBA, Mgr. Matěj Štěpánek, 
Mgr. Stanislav Šimek, Mgr. Martin Čásenský,

Omluvení členové KB: Jiří Komrska, Bc. Radek Lojda,

Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Mgr. Roman Turoň, MP, plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR,

Jednání KB bylo zahájeno v 17 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 16, schválení programu, ustanovení ověřovatele zápisu.
2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
4. Aktuální informace k činnosti HZS.
5. Bezpečnostní situace v okolí ordinace Drop In v Nučické a okolí.
6. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
7. Diskuse, různé návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

1. Zahájení jednání KB č. 16, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosty pozdravil a přivítal předseda KB p. Robert 
Zrzavecký. Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení 
ověřovatele zápisu a navrženého programu jednání. Podkladové materiály byly zaslány 
členům elektronicky. Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Jako ověřovatel zápisu byt navržen Jaroslav Štěpánek, MBA

Hlasování: o schválení ověřovatele zápisu

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0

Ověřovatel zápisu KB byl schválen.
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Hlasování: o doplnění programu jednání KB o bod 5).

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0

Doplnění programu zápisu KB bylo schváleno.

Hlasování: o schválení programu jednání KB

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0

Program jednání KB byl schválen.

Hlasování: o schválení hostů na jednání KB: plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR, Mgr. 
Roman Turoň,

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0

Přítomnost hostů na KB byla schválena.

2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.

Renáta Havlíková předložila na jednání zaslanou Zprávu PČR Praha IV za období od 1.
1. 2024 do 31. 5. 2024 se zaměřením na Prahu 10 (bylo zasláno elektronicky). Statistika 
eviduje celkem 1511TČ, což je pokles oproti roku 2023 o 51 TČ. Dále budou prováděny 
preventivně bezpečnostní akce se zaměřením na squaty a další problémová místa, akce 
jsou koordinovány s oddělením bezpečnostního managmentu OKK. V Edenu proběhla 
akce MMA, na kterou si obyvatelé stěžovali pro svoji hlučnost. Dne 22.6. 2024 bude 
ještě koncert rapera z Běloruska a na přelomu června - července začne Všesokolský 
slet. Budou zavedena standartní bezpečnostní opatření.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.

Roman Turoň předložil statistický přehled MP za květen 2024 (členům bylo zasláno 
elektronicky). Hodně se dbá na nárůst přestupků v požívání alkoholu na Skalce a 
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v Edenu, tento je osobám přestupců odebírán. Přestupků proti vyhlášce o zákazu 
požívání alkoholu bylo zjištěno 49. V souvislosti s vyhláškou o udržování čistoty na 
ulicích bylo zjištěno a řešeno 77 přestupků. Kouření na zakázaných místech 8 
přestupků. 13 přestupků stání na vyhrazených místech pro invalidy. Na ostatních 
parkovištích 65 přestupků. Akcí je pořádáno hodně, personální stav je stále 90 
strážníků.

V červnu byly volby do EU parlamentu. Tyto proběhly ve standartním režimu bez 
narušení veřejného pořádku.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

4. Aktuální informace k činnosti HZS.

David Horáček zaslal zprávu za květen 2024 (byla rozeslána elektronicky). Z jednání byl 
omluven, nemoc.

5. Bezpečnostní situace v okolí ordinace Drop In v Nučické a okolí.

Miloš Jurča informoval členy KB o nutnosti projednání problematiky na všech komisích 
a výborech MČ tak, jak je uvedeno v usnesení ZMČ Praha 10.
Martin Čásenský následně upřesnil, že vedení MČ klade velký důraz na to, aby této 
oblasti byla věnována vetší pozornost ze strany bezpečnostních složek. Bezpečnostní 
situace na místě je ale stabilní, nevybočující z běžného stavu v oblasti Strašnic. Občany 
trápí výskyt osob bez domova, graffiti na domech. Podařilo se pronajmout jeden 
nebytový prostor.
Roman Turoň za MP uvedl, že do oblasti se stahuje větší množství osob bez domova, 
kteří využívají mobilní sociální službu od neziskových organizací. „Naděje" u točny 
tramvaje v Radošovické ulici každé pondělí včetně svátků od 13 do 15 hodin. Klienti 
čerpají zejména sociální poradenství, pomoc při zdravotním ošetření a materiální 
pomoc. „Armáda spásy " která realizuje kousek od tohoto místa mobilní výdej stravy 
od pondělí do pátku. Také tato služba údajně motivuje klienty k odběru stravy, úklidu 
a odchodu. Nicméně klienti v oblasti zůstávají a podstatně zhoršují vnímání místa pro 
rezidenty. MP jim odebírá alkoholické nápoje a dokumentuje další přestupkové 
jednání, jedná se o stále se opakující jev.
Miloš Jurča uvedl, že osobně na místo jezdí tak dvakrát týdně. Ordinace Drop In pro 
oblast není zatím žádnou zátěží. V oblasti také probíhá rekonstrukce inženýrských sítí, 
opravují se chodníky atd. Graffiti je problém celé Prahy a je dobře, že se povedlo 
průběžně realizovat MP a PČR pachatele. Na točně zatím popíjet klienty neviděl. 
Připravuje se pronájem prázdných nebytových prostor v majetku MČ. MP a místně 
příslušný okrskář je v kontaktu s ředitelkou MŠ Nučická s ordinací Drop In a mluví také 
s obyvateli. Podle jeho vyjádření je v oblasti standartní bezpečnostní situace a ordinace 
nemá žádný negativní vliv.
Matěj Štěpánek upřesnil, že od občanů má také pozitivní zpětnou vazbu, opravují se 
chodníky, inženýrské sítě.
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V pondělí 17.6. 2024 proběhne na ÚMČ společné jednání vedení MČ se zástupci SVJ 
z dané oblasti za účasti pracovníka bezpečnostního managementu, MP a PČR. Na 
jednání bude zhodnocena situace a do současné doby provedená opatření.

Robert Zrzavecký následně přednesl návrh stanoviska KB a nechal hlasovat:

KB RMČ Praha bere na vědomí informaci o bezpečnostní situaci v okolí ordinace Drop 
In v Nučické a okolí.

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0

Stanovisko KB bylo schváleno.

6. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.

Miloš Jurča, informoval KB o došlých podnětech. Poděkoval PČR za nárůst procent 
objasněnosti nápadu trestné činnosti. V teritoriu MOP Strašnice je letos také pokles 
nápadu TČ již o mínus 60 TČ.
Dále upozornil na RNK v ulici Krymská 21, kde je provozovna BAR.
Malešické náměstí a zastávka autobusu MHD kterou občas „okupují" osoby bez 
domova.
Nadále je otevřena na OST problematika odstranění nepovolených staveb 
„karavanů".
Radek Lojda informoval KB o problematice Průběžná, sprejerství, Nučická, Drop in, 
Radošovická parčík.

Dále bylo v těchto věcech diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

7. Diskuse, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti 
KB.

Jaroslav Štěpánek navrhuje vznik iniciativy ke špatné dopravní situaci v Průběžné ulici, 
kde je udělaná stanice BUS, která je tato rozšířena tak, že neprojede ani sanitka, hasiči 
atd. Koleje jsou travnaté a díky stanici nelze projet. Je to vina MHMP, který preferuje 
upřednostnit MHD proti osobním vozidlům.

Robert Zrzavecký přednese tento podnět na komisi dopravní, která proběhne v září.

Stanislav Šimek požádal MP o větší dohled v nočních hodinách v prostoru vnitrobloku 
Oblouková, kde je provozovna kulečníku Harlequin, a hlavně v letních měsících tam
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dochází k rušení nočního klidu. Dochází tam ke konzumaci alkoholu před provozovnou.
Dohled MP požaduje hlavně v sobotu a neděly.

Dále bylo v těchto věcech diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

Jednání KB bylo ukončeno v 18 hodin.
Příloha: Presenční listina KB č. 16

Stanovisko KB/16/1/2024
Ověřovatel zápisu

Jaroslav Štěpánek, MBA

Předseda KB RMČ Praha 10

Robert Zrzavecký
Tajemník KB RMČ Praha 10

Bc. Miloš Jurča 
datum vyhotovení zápisu
12. června 2024
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STANOVISKO KOMISE BEZPEČNOSTNÍ
č. KB/16/1/2024 

ze dne 12. 6. 2024
1. k bodu jednání „Bezpečnostní situace v okolí ordinace Drop In v Nučické a okolí"

Komise bezpečnostní RMČ Praha 10

I. BERE NA VĚDOMÍ
Informaci o bezpečnostní situaci v okolí ordinace Drop In v Nučické a okolí.

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0

Výsledek hlasování: Stanovisko KB bylo schváleno.

Předseda KB RMČ Praha 10 
Robert Zrzavecký

QF 42-02-07/03


